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PROTOKÓŁ Nr XVIII/2015 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 22 grudnia 2015 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     14 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                900 
 
 
 
Radni obecni na sesji: 
  

   
1. Ciapała Jacek 
2. Czerwiński Władysław 
3. Rafał Fogiel 
4. Gaczkowski Michał 
5. Gaik Sebastian 
6. Kuczyński Ireneusz 
7. Królik Grzegor 
8. Milerowski Zygmunt 

  9. Ratajczyk Jan                                                                                                                 
10.  Ruciński Konstanty                                                                                                                        
11.  Stobiecki Adam    
12.  Szczur  Sławomir                                                                                                                                         
13.  Warmus Włodzimierz   
14.  Włóka Mirosław                                                                                              

 
 
 
 
Nieobecni członkowie Rady Miejskiej: 
1. Borkowski Bartosz  
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
                                                    
1. Burmistrz Sulejowa                                                  Wojciech Ostrowski 

  2. Skarbnik Gminy Sulejów                                          Czesław Pacan   
  3. Kierownik Miejskiego Zakładu Komunalnego         Krzysztof Podlewski    
  4. Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej                 Joanna Albin                                        
  5. Radny Rady Powiatu                                                 Mariusz Stobiecki 
                                                                                         Zbigniew Sarlej 
  6. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego                Elżbieta Purgał-Gębalska  
                                                                                         Bogusława Dudkiewicz 
                                                                                         Ilona Zawisza 
 Sylwia Miller 
                                             
  7. Inspektor Urzędu                                                        Kamila Ciupa 
                                                                                          Sławomir Rybak 
                Barbara Jędrzejczak 
  8. Radcy prawni                                                              Michał Król 
  9. Komendant Komisariatu Policji                                 Bogdan Ociepa 
10. Przewodniczący Samorządów Mieszkańców             Małgorzata Domosławska 
                                                                                          Marcin Gadomski 
                Jadwiga Antosik 
                Dorota Ząbecka 
11. Sołtysi z terenu Gminy Sulejów 
 

 
                                                             

P u n k t 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Otwarcia XVIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 
Sulejowa, oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 
radni otrzymali projekty uchwały, które będą omawiane na dzisiejszej sesji.     
 
Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         
 
Zapytał, w jakim charakterze bierze udział w sesji radca prawny Urzędu 
Miejskiego mecenas Pan  Michał Król.      
 
 
Radca Prawny 
Michał Król                                                                                                                                                  
        Poinformował, że zapewnia obsługę prawną Radzie Miejskiej w Sulejowie 
        na dzisiejszej sesji.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki wyjaśnił, że  
skierował takie pytanie do radcy prawnego na prośbę radnych. 
Radni Rady Miejskiej uważają że radca prawny Urzędu Miejskiego mecenas 
Michał Król nie reprezentuje Rady Miejskiej. Na sesjach nie reagował, że  
podejmowane uchwały są sprzeczne z prawem, natomiast po sesji sporządzał  
opinie prawne przeciwko działalności Rady Miejskiej w Sulejowie.   
 
 
 

P u n k t 2 
 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami. 
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019. 
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5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2016 r.  
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2015 – 2019. 
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2015 r.. 
8. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/119/2015 Rady 

Miejskiej  w Sulejowie z dnia 30 października 2015 r. w sprawie przekazania 
nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na rzecz 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/120/2015 Rady 
Miejskiej    w Sulejowie z dnia 30 października 2015 r. w sprawie 
przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na 
rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/121/2015 Rady 
Miejskiej   w Sulejowie z dnia 30 października 2015 r. w sprawie przekazania 
nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na rzecz 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzewinach. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości. 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej. 
13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych oraz dodatkowych zwolnień z tego podatku. 
14. Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji                                 

i deklaracji podatkowych. 
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/137/2015 Rady 

Miejskiej  w Sulejowie z dnia 24 listopada 2015 r. w sprawie określenia opłat 
za wodę pobierana z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę                                       
i wprowadzenia ścieków do zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych na terenie 
Gminy Sulejów. 

16. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Sulejów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Sulejów oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

17. Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu warunków (w tym 
organizacyjnych) sprzyjających rozwojowi sportu w Gminie Sulejów w 2016 
r. oraz uchwalenia regulaminu kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych 
zleconych przez Gminę Sulejów organizacjom pozarządowym. 
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18. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                       
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2016 r. 

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Sulejów na lata 2016 – 2018. 

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata        
2016 – 2018. 

21. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego w Gminie Sulejów na lata 2016 – 2020. 

22. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Sulejowa, 

23. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej                                    
w Sulejowie i komisji stałych rady na 2016 r.  

24. Interpelacje radnych. 
25. Wnioski, zapytania i informacje. 
26. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
27. Zakończenie obrad. 

 
      
  
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik  
          Wniósł uwagę do protokołu – prosił o uzupełnienie wypowiedzi  
          Skarbnika Gminy Sulejów, którą przedstawił podczas omawiania  
          projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2015 r.  
           
          „ Tu bym chciał dodać, że między tym co prezentowałem na komisjach  
          nastąpiła zmiana – 33.000 zł tj. z oświaty 30.000 zł i 3.000 zł z OSP 
          oraz 23.518 tj. różnica miedzy § 4 210 i § 4 210 a to były te dwie rzeczy, 
          które przesunięto między tym co macie Państwo w tej chwili a tym  
          co czytałem.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował,  
że protokół zostanie uzupełniony o wypowiedz Skarbnika Gminy Pana Czesława 
Pacana na co radny Sebastian Gaik wyraził zgodę.  
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
 
za                              14                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 

P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
           Zapytał, czy dekoracja świąteczna  w centrum Sulejowa może być promocją  
           miasta. Wnosił o dołożenie dekoracji świątecznych w centrum miasta.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Wyjaśnił, że stan środków finansowych budżetu jest ograniczony.                          
         Doświetlona została ulica prowadząca do kościoła, organizowana jest szopka.    
         Z tych powodów ograniczyliśmy wydatki na oświetlenie w centrum miasta.  
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P u n k t 4 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                             2 
przeciwnych            9 
wstrzymujących      3 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie nie uchwaliła uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 2019. 
 

 
P u n k t 5 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy                   
Sulejów na 2016 r. 
  
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej  i w sprawie projektu budżetu Gminy Sulejów na 2016 r. radni 
otrzymali. Za zgoda radnych nie będą odczytywane na sesji.  
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Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
         Uchwalenie budżetu to bardzo trudna uchwała. Za budżet odpowiada  
         burmistrz i to burmistrz jest gwarantem, że pieniądze będą rozdzielane  
         prawidłowo i uczciwie.                                                                                                        
         Złożyłem oświadczenie, że będę budżet realizował. Obecnie                                                                      
         do realizacji z budżetu jest ulica Dobra Woda w Sulejowie, Targowa, sala  
         gimnastyczna Witów. Burmistrz powinien starać się o środki zewnętrzne, aby  
         te zadania były wykonane. Proszę o nieujmowanie tego co sami radni  
         zaproponowali, aby wprowadzić do budżetu. Jak radni będą głosować za tą  
         uchwałą i tak nie zmieni mojego stanowiska co do realizacji zadań.  
         Musimy mieć świadomość, że należy oddać: 
         5.000.000 zł  - kredyty 
        1.300.000 zł   - zmniejszona subwencja wspólna 
        2.370.000 zł   -zmniejszona subwencja. 
        Prosił o przyjęcie budżetu na 2016 r. informując, że w miarę możliwości  
        drobne inwestycje będą realizowane. 
      
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował,  
że radni nie wstrzymują działań Burmistrza. Radni dążą do tego, żeby Burmistrz  
informował ich o podejmowanych działaniach i ustalał zakres realizowanych  
inwestycji. 
 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
 Stwierdził, że dwukrotnie pytał Skarbnika Gminy co się stanie jeżeli Rada  
          Miejska w Sulejowie nie przyjmie budżetu Gminy Sulejów na 2016 r.  
          Otrzymałem  odpowiedź, że budżet należy przyjąć do 31 stycznia 2016 r.  
          Poinformował, że pytał także jakie będą konsekwencje jeżeli tego budżetu  
          Rada Miejska nie przyjmie.  
 
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
        Skarbnik oświadczył, ze przytoczył radnym art. 239 ustawy o finansach  
        publicznych.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                               1 
przeciwnych            10 
wstrzymujących        3 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie nie uchwaliła uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu 
Gminy Sulejów na 2016 r. 
  
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski opuścił obrady sesji.  
 
 
 

P u n k t 6 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 2019.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/146/2015 w sprawie zmiany 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 2019. 
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P u n k t 7 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2015 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/147/2015 w sprawie  
zmiany w budżecie gminy na 2015 r. 

 
 

Na obrady sesji wrócił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski 
 
 

P u n k t 8 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały                                           
Nr XVI/119/2015 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 30 października                        
2015 r. w sprawie przekazania nakładów finansowych poniesionych przez 
Gminę Sulejów na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach. 

 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/148/2015 w sprawie 
uchylenia Uchwały Nr XVI/119/2015 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 30 
października 2015 r. w sprawie przekazania nakładów finansowych poniesionych 
przez Gminę Sulejów na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach. 
 
 

P u n k t 9 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/120/2015 
Rady Miejskiej   w Sulejowie z dnia 30 października 2015 r. w sprawie 
przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na 
rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie. 
 

                                           
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/149/2015 w sprawie 
uchylenia Uchwały Nr XVI/120/2015 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia                           
30 października 2015 r. w sprawie przekazania nakładów finansowych 
poniesionych przez Gminę Sulejów na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej                             
w Przygłowie. 
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P u n k t 10 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/121/2015 
Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 30 października 2015 r. w sprawie 
przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na 
rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzewinach. 
 
                                         
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/150/2015 w sprawie  
uchylenia Uchwały Nr XVI/121/2015 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia                          
30 października 2015 r. w sprawie przekazania nakładów finansowych 
poniesionych przez Gminę Sulejów na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej                                 
w Krzewinach 
 

P u n k t 11 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. 
                                         
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 
Pani Bogusława Dudkiewicz. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/151/2015 w sprawie  
ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
 

P u n k t 12 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty 
targowej. 

 
                                         
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 
Pani Bogusława Dudkiewicz. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/152/2015 w sprawie 
ustalenia dziennej stawki opłaty targowej. 
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Punkt 13 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych oraz dodatkowych zwolnień z tego podatku. 
 

                                        
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 
Pani Bogusława Dudkiewicz. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/153/2015 w sprawie  
ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz dodatkowych 
zwolnień z tego podatku. 
 
 

P u n k t 14 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych. 
 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 
Pani Bogusława Dudkiewicz. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/154/2015 w sprawie  
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

 
 

P u n k t 15 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/137/2015 
Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 24 listopada 2015 r. w sprawie określenia 
opłat za wodę pobierana z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę                          
i wprowadzenia ścieków do zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych na terenie 
Gminy Sulejów. 
 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Miejskiego Zakładu Komunalnego 
Pan Krzysztof Podlewski. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/155/2015 w sprawie  
zmiany Uchwały Nr XVII/137/2015 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia                             
24 listopada 2015 r. w sprawie określenia opłat za wodę pobierana z urządzeń 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i wprowadzenia ścieków do zbiorowych 
urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Sulejów. 
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P u n k t  16 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Sulejów oraz określenia warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski. 
 
 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/156/2015 w sprawie  
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Sulejów oraz określenia warunków                    
i zasad korzystania z tych przystanków. 

 
 

P u n k t 17 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 
finansowania realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu 
warunków (w tym organizacyjnych) sprzyjających rozwojowi sportu                               
w Gminie Sulejów w 2016 r. oraz uchwalenia regulaminu kontroli i oceny                              
z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę Sulejów organizacjom 
pozarządowym. 
 
 



 17 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Urzędu Miejskiego w Sulejowie  
Pan Sławomir Rybak.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/157/2015 w sprawie  
określenia warunków i trybu finansowania realizacji zadania własnego 
polegającego na tworzeniu warunków (w tym organizacyjnych) sprzyjających 
rozwojowi sportu w Gminie Sulejów w 2016 r. oraz uchwalenia regulaminu 
kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę Sulejów 
organizacjom pozarządowym. 
 

P u n k t 18 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia ,,Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r.”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił pracownik Urzędu Miejskiego w Sulejowie  
Pani Barbara Jędrzejczak.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/158/2015 w sprawie  
uchwalenia ,,Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r.”. 
 
 

P u n k t 19 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny w Gminie Sulejów na lata2016-2018”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Michalak  Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/159/2015 w sprawie  
przyjęcia ,,Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sulejów na 
lata2016-2018”. 
 
 

P u n k t 20 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy                             
w Rodzinie na lata 2016-2018”. 
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Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Michalak  Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/160/2015 w sprawie  
przyjęcia ,,Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2018”. 
 
 

P u n k t 21 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Ochrony Zdrowia Psychicznego w Gminie Sulejów na lata 2016-2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Michalak  Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/161/2015 w sprawie  
przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w Gminie Sulejów 
na lata 2016-2020. 
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P u n k t 22 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Sulejowa. 
(skarga mieszkańców ul Plac Targowy na targowisko miejskie w Sulejowie) 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            11 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       3 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/162/2015 w sprawie  
rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa. 
 
 

P u n k t 23 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 
Miejskiej w Sulejowie i komisji stałych rady na 2016. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XVIII/163/2015 w sprawie  
zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Sulejowie i komisji stałych rady na 
2016 r. 

 
 

Punkt 24  
 

Interpelacje radnych  
 

Radni nie zgłosili interpelacji.  
 

P u n k t  25 
 

Wnioski zapytania i informacje. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił 
Sprawozdanie z działalności rady Miejskiej w Sulejowie za 2015 r.  
 

 
Sprawozdania z działalności komisji za 2015 r. przedstawili Przewodniczący 
Komisji: 
 
1. Komisja Rewizyjna                               Konstanty Ruciński 
 
2. Komisja Zdrowia, Wychowania,                                                                                  
    Oświaty, Kultury i Sportu                     Rafał Fogiel 
 
3. Komisja Rolna, Ładu i Porządku  
    Publicznego                                            Mirosław Włóka 
 
4. Komisja Rozwoju Gospodarczego                                                                                                     
    i Budżetu                                                Jan Ratajczyk 
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Radny  
Władysław Czerwiński 
          Podziękował Burmistrzowi, Miejskiemu Zakładowi Komunalnemu                               
          w Sulejowie, pracownikom Urzędu Miejskiego w Sulejowie  za wystrój  
          parafii we Włodzimierzowie, dekorację słupów ulicznych i za ubranie dwóch  
          świerków na terenie szkoły. 
 
          Podziękował Radzie Miejskiej i Burmistrzowi za dołożenie 18.000 zł na   
          budowę chodników. 
 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
        Podziękował za toaletę i zaplecze kuchenne dla diabetyków.  
 
 
Radny  
Rafał Fogiel 
       Podziękował strażakom z Przygłowa za ustawienie choinki a Burmistrzowi za  
       jej oświetlenie. 
     - Zapytał, dlaczego inne ankiety były przekazane na teren miasta – w sprawie  
       strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego w zakresie turystyki a inne na tereny  
       wiejskie – w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej . 
 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
        Podziękował za ustawienie przystanku i załatwienie sprawy dotyczącej                                
        wodociągu. 
 
 
Radny  
Włodzimierz Warmus 
        Podziękował za wykonanie chodnika w Kałku. 
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
       Stwierdził, że chciał żeby ten budżet jak najszybciej uchwalić, dlatego to 
mówi, bo jest budowlańcem i wie, że przetargi które będą szły w styczniu, lutym, 
marcu są przetargami, które mogą być najbardziej dla nas atrakcyjne. Uchwalenie 
budżetu jak najszybsze jest priorytetem. Głosowałem przeciw dlatego, że na 
komisjach nie znaleźliśmy porozumienia z Panem Burmistrzem. Chcieliśmy do 
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budżetu i do wieloletniego planu inwestycyjnego wprowadzić po dwie pozycje.                    
W moim przypadku była to droga w Adelinowie i droga w Salkowszczyźnie po 
budowie wodociągu.  Wszyscy Radni chcieli wprowadzić po dwa zadania 
inwestycyjne w swoich okręgach wyborczych.  
Podziękował za wykonany wodociąg, za drogę w Klementynowie i  pomoc 
finansową w wysokości dziesięciu tysięcy złotych. 
  
 

P u n k t 26 
 

Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił  
informację o złożonych interpelacjach w okresie między sesjami tj. od 24 listopada 
2015r. do 22 grudnia 2015r.,  
 
 
Z-ca Burmistrza 
Dorota Jankowska: 
           Poinformowała, że ankiety miały trafić do Panów radnych i sołtysów, 
oraz organizacji pozarządowych czyli do jak najszerszego grona, które  mogłoby 
pomóc, w udzieleniu odpowiedzi, a w ślad za tym oczywiście uzyskania 
dofinansowania. 
 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Pan Mirosław Ślusarczyk: 
           Proszę państwa mam taka sprawę. Chciałbym zadać pytanie Panu         
           Burmistrzowi, ale zanim zadam pytanie naświetle po prostu o co chodzi.                      
           W miesiącu kwietniu i maju tego roku na terenie Zakładów Przemysłu    
           Wapienniczego zostało nielegalnie wyciętych bardzo dużo drzew   
           kilkudziesięcioletnich, które miały ponad 50 lat. Ta sprawa została  
           zgłoszona do Gminy. Odbyło się spotkanie, było tam parę osób i Burmistrz  
           nie podjął żadnej działalności w tym kierunku, żeby tą sprawę wyjaśnić czy  
           podjąć interwencje.                                                                                   
           Sprawę poruszyło też stowarzyszenie „Młodzi dla pokoleń”, ale po pewnym   
           czasie sprawę wyciszyło, a Burmistrz sprawę zamiótł pod dywan i sprawa   
           się skończyła. Ja mam pytanie do Burmistrza. 
           Pamięta Pan rok 2013 - jesień? Odbywa się spotkanie na sali OSP                                
           w Sulejowie. Jak atakuję poprzedniego burmistrza za to, że w podobnej  
          sprawie nie podjął interwencji? Nawet Pan powiedział, że Burmistrz dopuścił  
          się wykroczenia, nie interweniując w sprawach przynależnych do niego. 
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    Życie spłatało Panu figla, postawiło Panu tą samą poprzeczkę i egzaminu Pan nie         
    zdał. Stowarzyszenie Pan wyciszył, bo Pan był założycielem. 
    Dojechał Pan do władzy właśnie na takich sprawach. Nie chcę mówić innych   
    spraw, ale niech mi Pan odpowie, dlaczego Pan nie podjął interwencji? My  
    wiemy dlaczego, bo jeżeli by Pan powiedział prawdę, to by była bardzo    
    nieprzyjemna dla Pana. Dziękuje bardzo. 
 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski: 
   Szanowni mieszkańcy ja tylko odpowiem jednym zdaniem. Tydzień temu     
   przyszło pismo z Prokuratury Okręgowej z Piotrkowa, gdzie Prokurator sprawę  
  drzew wyłącza do osobnego postępowania. Postępowanie się zakończyło. Teraz  
  sprawy będą w sądzie. Ja naprawdę w tej sytuacji nie mogę, no nie mogę nic  
  powiedzieć. Jeszcze raz powtarzam przyszło pismo, które zawiadamia Urząd  
  Miejski w Sulejowie, że sprawa drzew zostaje wyłączona do odrębnego  
  postepowania i będzie się dalej zgodnie z polskim prawem toczyła poza  
  możliwością wpływu Burmistrza czy Rady. Dziękuje bardzo. 
 
 
 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Pan Mirosław Ślusarczyk: 
   Panie Burmistrzu ja chciałem coś powiedzieć, chwileczkę. Panie Przewodniczący   
   jest to kłamstwo całkowite. Ta sprawa wyszła w tym roku w kwietniu i maju. Pan  
   mówi o tamtej sprawie. To jest całkowicie inna sprawa. Ja byłem na  
   przesłuchaniu, na policji w Piotrkowie. To jest całkowicie oddzielne. Pan udziela  
   informacji bzdurnej. By się Pan wstydził po prostu. Ta sprawa proszę Pana  
   w kwietniu i maju, Pan nawet palcem nie ruszył. Ale my wiemy dlaczego, to by  
   było bardzo kompromitujące dla Pana. Niech Pan ma odwagę, bo Pan pięknie tu  
   roznosi plakaty i szum robi, piane bije.  
   Na tym Pan wygrał wybory. Trzeba być człowiekiem prawdziwym. Pan  
   w wyborach powiedział: przejrzystość, uczciwość. A ja proszę dodać przedrostek   
   „nie” nieuczciwość i nieprzejrzystość. Ale ludzie poznają się na Panu. Dziękuje   
   bardzo. 
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Mieszkanie Sulejowa  
Pan Mirosław Ślusarczyk: 
My tam mieszkamy i znamy sprawę i to nas boli, że człowiek, który miał to 
załatwić okazał się nie nazwę tematu. 
 
 
 
 

P u n k t 27 
 

Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XVIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 22 grudnia                                     
2015 r.  o godzinie 1242.                       
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